



Notice of Reduction of Equity Interest in Share Capital of PJSC ROSSETI

Moscow, September 6, 2018 – Federal Grid Company of Unified Energy System (hereinafter, “Federal Grid Company” or “Company”; Moscow Exchange and LSE: FEES), a member of Rosseti Group, and the operator of the Unified National Electricity Grid (“UNEG”) of Russia, announces that on September 5, 2018, the equity interest held by Federal Grid Company in the share capital of PJSC Rosseti was reduced from 0.689% to 0.151%. Federal Grid Company now holds only preferred shares in PJSC Rosseti. The change in the equity interest held by Federal Grid Company in PJSC Rosseti was approved by a resolution of the Board of Directors of Federal Grid Company (minutes No. 417 dated August 16, 2018).

For more information, please contact:

PJSC FGC UES

Egor Toropov
Alexey Novikov

8 800 200 1881 (ext. 2275)
8 800 200 1881 (ext. 2143)



Уведомление об уменьшении доли участия в уставном капитале ПАО «Россети»

Москва, 06 сентября 2018 г. – Федеральная сетевая компания Единой энергетической системы (далее – ПАО «ФСК ЕЭС» или «Компания», тикер FEES на Московской бирже и LSE), входящая в Группу компаний ПАО «Россети», являющаяся оператором Единой национальной электрической сети («ЕНЭС») России объявляет о том, что, 05 сентября 2018 доля участия ПАО «ФСК ЕЭС» в уставном капитале ПАО «Россети» сократилась с 0,689% до 0,151%. ПАО «ФСК ЕЭС» сохранило в собственности только привилегированные акции ПАО «Россети». Изменение доли участия ПАО «ФСК ЕЭС» в ПАО «Россети» было одобрено решением Совета директоров ПАО «ФСК ЕЭС» (протокол от 16.08.2018 №417).

Для получения дополнительной информации просим Вас обращаться:

ПАО «ФСК ЕЭС»

Егор Торопов
Алексей Новиков

8 800 200 1881 (доб. 2275)
8 800 200 1881 (доб. 2143)